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Iedere schilder zal beamen: kunststof en 
aluminium zijn duurzaam in levensduur, 
maar wil een gebouw een andere look, 
dan valt schilderen niet mee. Ook Henk de 
Bruin deelt die mening. Bekleden met folie, 
luidt daarom zijn devies, iets dat zijn bedrijf 
Holland Geveltechniek BV nu al ruim twin-
tig jaar doet. De Bruin: “Eigenlijk kent folie-
beplakking alleen maar voordelen. Het is 
een veel snellere en dus goedkopere manier 
dan schilderen, aangezien oppervlakten  in 
één keer worden gedekt. Daarnaast is het 
duurzaam, omdat er vrijwel geen restma-
teriaal achterblijft. Ten slotte het resultaat: 
onvergelijkbaar met schilderwerk.” Hij wijst 
op een van zijn voorbeeldprojecten, de 
gevelupgrade van het Holiday Inn Hotel in 
Arnhem. “Zeg nou zelf: die gevels zijn toch 
als nieuw?”

Garantie
Holland Geveltechniek werkt alleen met 
hoog kwaliteitsfolies, zoals van de merken 
3M en Avery. Voor het beplakken worden 
kozijnen en elementen eerst goed gereinigd 
en eventueel  voorbehandeld. Daarna vindt 
de applicatie plaats met zelfklevende folie, 
zodanig vlak en strak, dat elementen niet 
van nieuw te onderscheiden zijn. En niet 
voor korte tijd, maar jarenlang - liefst tien 
jaar garantie staat op zowel de hechting 
van het materiaal als op kleurechtheid. En 
de zaken lopen goed, zo blijkt. De Bruin: 
“Onlangs hebben we de operatiekamers 
beplakt van het Groene Hart Ziekenhuis in 
Gouda. Dat zijn mooie opdrachtgevers om 
voor te werken.”       ❚
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FOLIE: GEVELS WEER ALS NIEUW
Schilderen van aluminium staat bekend als een tijdrovende bezigheid met bovendien maar zelden een echt 
mooi resultaat. Holland Geveltechniek doet het anders, pimpt bestaande elementen op met folie. Gevels 
worden weer als nieuw.

folie toepassingen


